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P R O T O K Ó Ł Nr XXII/13 

z obrad XXII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 20 czerwca 2013 r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2012 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy gminy Stara Biała 

z organizacjami pozarządowymi za 2012 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Starej Białej za 2012 rok. 
10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury 

i Sportu za 2012 rok. 
11. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Stara Biała wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2012 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2012 rok. 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 2013. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 148/XIX/13 z dnia 7 lutego 2013 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla linii 400 kV. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenów wsi Brwilno. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia czynności zmierzających do rozwiązania umowy 
użytkowania wieczystego z Płocką Spółdzielnią Mieszkaniową Lokatorsko – Własnościową 
w Płocku. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 
18. Zakończenie obrad.                
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XXII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.05 i zakończyła o godz. 12.15. 
Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja nt. porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2012 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy gminy Stara Biała z organizacjami 

pozarządowymi za 2012 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2012 rok. 
10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu za 2012 rok. 
11. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Stara Biała wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Stara Biała za 2012 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2012 rok. 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała za rok 2012. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 148/XIX/13 z dnia 7 lutego 2013 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla linii 400 kV. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenów wsi Brwilno. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia czynności zmierzających do rozwiązania umowy 
użytkowania wieczystego z Płocką Spółdzielnią Mieszkaniową Lokatorsko – 
Własnościową 
w Płocku. 

17. Zapytania i wolne wnioski.                                                                                                                                                                                                                                                                                          
18. Zakończenie obrad.   

 
Wobec braku wniosków do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący Rady 
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
              
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XXI sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia Sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu z sesji. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XXI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(15 głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
 W ramach wniosków złożonych do Lokalnej Grupy Działania ZGRP z Leader+ na tzw.: 

 małe projekty -  zostanie wykonany remont świetlicy wiejskiej w Kamionkach 
i zbudowany plac zabaw na boisku Centrum Sportowego „Wierzbica”. Natomiast GOKiS  
złożył wniosek na sfinansowanie piłkochwytów oraz bramek na boisku przy świetlicy 
wiejskiej w Dziarnowie,  

 duże projekty - zostanie zbudowany parking przy kościele w Maszewie Dużym 
i zagospodarowany teren przy Zespole Szkół w Maszewie Dużym. 

Po sprawdzeniu wymogów formalnych w Urzędzie Marszałkowskim,  prawdopodobnie 
jesienią br. będzie wiadomo, czy wnioski zostały zaakceptowane. 

 Została zakończona budowa ul. Cedrowej w Maszewie Dużym. Trwa procedura odbioru. 
 Trwa budowa zespołu rekreacyjno – sportowego w m. Biała. 
 19 czerwca br. została podpisana umowa na budowę zespołu rekreacyjno – sportowego w 

Nowych Proboszczewicach z terminem realizacji do 15 października br. Koszt ok. 800 tys. 
zł. 

 Zostały przygotowane wszystkie przetargi na pozostałe zaplanowane inwestycje. Trwają 
ostatnie uzgodnienia dotyczące szczegółów realizacji. 

 Poinformował, że Wojewoda Mazowiecki wystąpił z wnioskiem do Ministra Administracji 
i Cyfryzacji o zatwierdzenie drugiej listy tzw. „schetynówek”, na której jest też Stara Biała. 
Dotacja 3 mln zł w br. pozwoli na budowę dwóch dróg gminnych od Brwilna przez Maszewo 
Duże i Ludwikowo do Ulaszewa, co spowoduje połączenie dróg wojewódzkich nr 562, 559 
i 555. 

 W 2014 r. jest przewidywana budowa ronda na skrzyżowaniu ul. Dobrzyńskiej z ul. 
Zglenickiego. Ponieważ roboty będą prowadzone na działkach prywatnych leżących na 
terenie gminy, miasto Płock zwróciło się o pomoc do Starej Białej w wypłacie 
odszkodowania za grunty niezbędne do realizacji inwestycji. Ponieważ można to wykonać 
jedynie w porozumieniu z województwem mazowieckim, będzie to wymagać zgody urzędu 
marszałkowskiego i gminy Stara Biała.  

 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta Gminy. 
Radny Marek Moderacki: 
 Zapytał, kto będzie wykonawcą obiektu sportowego w Nowych Proboszczewicach. 
Radny Piotr Rutkowski: 
 Zapytał, na jakim etapie jest projekt melioracji gruntów.  
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na pytania radnego Marka Moderackiego: 
 Wykonawcą będzie firma Darbud  z Nowej Białej. 
Na pytanie radnego Piotra Rutkowskiego: 
 Jest to bardzo duże zadanie. Aktualnie trwają prace ustalające poszczególne etapy 

inwestycji po 200 – 250 ha. Następnie trzeba będzie poszukać pieniędzy na wykonanie 
projektu, ale przy finansowym udziale zainteresowanych rolników. 

 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych w okresie 
między sesjami. 
 
Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski omówił 
tematykę posiedzenia: 
1. Analiza sprawozdania finansowego za 2012 rok. 
2. Analiza działalności oraz ocena sprawozdania finansowego za 2012 rok Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. 
W sprawach różnych Komisja Rewizyjna w części wyjazdowej posiedzenia zapoznała się ze 
szkodami wyrządzonymi przez ulewne deszcze. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Mariusz Downarowicz 
omówił tematykę posiedzenia: 
1. Analiza sprawozdania finansowego za 2012 rok. 
2. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi 

w 2012 r. 
3. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 r. 
W sprawach różnych Komisja Budżetowa m.in. zapoznała się z projektem budowy tzw. 
„schetynówki”. 
Ponadto komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję, aby wszystkie drogi gminne  budować 
w jednakowym standardzie, tj. bez chodników, ze zjazdami z tłucznia. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Andrzej 
Wojciechowski omówił tematykę posiedzeń: 
1. Funkcjonowanie spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o. 
2. Realizacja zadań w zakresie pomocy społecznej przez GOPS. 
3. Analiza sprawozdania finansowego za 2012 rok. 
4. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi 

w 2012 r. 
5. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2012 r. 
W sprawach różnych Komisja Polityki Społecznej: 

 Zapoznała się z prośbą Prezesa Spółdzielni Socjalnej Emetus  Pana Romana 
Wawrzyńskiego o udzielenie poręczenia finansowego na wniesienie wkładu, o które ubiega 
się z PUP w Płocku.  

 Wyraziła opinię, że nowo projektowane drogi gminne, wszędzie tam gdzie to jest możliwe, 
należy wykonać w jednakowym standardzie, tj. bez chodników i z podjazdami z tłucznia. 

 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonych sprawozdań. 
Wobec braku uwag i pytań odnośnie przedstawionych sprawozdań przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Głos zabrali: 
Radny Marek Moderacki: 
 Zapytał, jaka firma będzie odbierała śmieci z terenu gminy i czy będzie ona również 

zabierała pojemniki na śmieci. Jeśli tak, to gdzie należy składować odpady, zanim zostanie 
powtórnie dostarczony pojemnik na śmieci. 

Radny Mariusz Downarowicz: 
 Przypomniał zgłoszoną przez siebie inicjatywę uwiecznienia na tablicy w miejscu egzekucji 

hitlerowskich w lesie Brwileńskim nazwisk wszystkich osób tam zamordowanych. 
Radny Włodzimierz Kajkowski: 
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 Zapytał, czy jest decyzja odnośnie wymiany kolektora na ul. Poniatowskiego w Starych 
Proboszczewicach na kolektor o większej średnicy. Ostatnie opady spowodowały wyrwę, 
która zagraża zniszczeniu ogrodzenia przy jednej z posesji przy tej ulicy. 

 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie radnego Marka Moderackiego: 
 Przetarg na odbiór odpadów na terenie ZGRP wygrało konsorcjum firm: Sita Płocka 

Gospodarka Komunalna Sp. z o.o. i Remondis Sp. z o.o. Tereny Gminy Stara Biała będzie 
obierać ze śmieci firma Sita. Firma Remondis, niestety, z części gminy zabrała swoje 
pojemniki. Argumentacja Remondisu jest taka, że muszą te pojemniki zinwentaryzować, 
wyczyścić a następnie na początku lipca rozwieść do swoich kontrahentów.  Odpady należy 
chwilowo przetrzymać w plastikowym worku. Zostaną one odebrane na początku lipca. 
W tej sytuacji nie ma innego wyjścia. 

Na inicjatywę radnego Mariusza Downarowicza: 
 Należy być pewnym nazwisk wszystkich osób, które mają być upamiętnione na tablicy. 

Bardzo trudno jest taką listę sporządzić, ale będziemy próbować. 
Na pytanie radnego Włodzimierza Kajkowskiego: 
 Zniszczenia zostały spowodowane przez ostatnie duże opady deszczu. Sprawa zostanie 

przeanalizowana. Planowane jest udrożnienie starego kanału, co – łącznie z udrożnieniem 
rowów – wystarczy do odbioru wody opadowej. Problem z podtopieniami może narastać 
proporcjonalnie do wielkości terenów, które co roku będą zabetonowywane. Tam, gdzie jest 
to możliwe, należy odprowadzać wodę opadową rowami otwartymi. 

 
Radny Piotr Rutkowski: 
 Zwrócił się do radnych powiatowych o spowodowanie, aby w drodze powiatowej w Nowym 

Bronowie uwzględniono większą średnicę przepustu, gdyż obecnie po opadach następują 
podtopienia posesji położonej w pobliżu dawnego placu skupu buraków. 

 Poprosił o jak najszybsze wycięcie barszczu Sosnowskiego przy PWSZ i na wysokości sadu 
w Nowym Trzepowie, ponieważ wkrótce nastąpi wysiew nasion tej rośliny. 

Radny Wojciech Żółtowski: 
 Wnioskuje o wystąpienie do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 

w Płocku w sprawie przeprowadzenia konserwacji rzeki Wierzbicy, która ostatnio zalała 15 
działek powodując straty w sianokosach. 

 Rolnicy, na gruntach których  był budowany gazociąg, proszą o przywrócenie terenów do 
stanu przed inwestycją, ponieważ hałdy nie zasypanej ziemi porastają chwastami, które 
wkrótce rozsieją się na pola. 

 Wrócił do sprawy zgłoszonej na poprzedniej sesji Rady Gminy dotyczącej budowy 
chodników przy ul. Kordeckiego i ul. Sienkiewicza w Białej. Poprosił o możliwie szybkie 
uzgodnienia z  powiatem płockim w tej sprawie. 

 Zapytał, czy została przyznana dotacja z funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na budowę 
drogi w Starej Białej. 

Radny Stanisław Wiśniewski: 
 Zwrócił się do radnych powiatu płockiego o zlikwidowanie przyczyny zalewania i niszczenia  

drogi powiatowej w Wyszynie na odcinku ok. 150 m. w pobliżu skrzyżowania z drogą  
wojewódzką nr 559, tj. udrożnienia przepustu. 

Radna Grażyna Figiel-Bętlejewska zwróciła się do Przewodniczącego Rady z prośbą, aby 
sołtyski i sołtysi również mogli zgłaszać pytania do radnych powiatowych. 
Przewodniczący Rady zauważył, że już wcześniej wyjaśniał, że w punkcie „Interpelacje 
i zapytania radnych” są przewidziane zapytania sołtysów skierowane do radnych powiatu 
płockiego. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy zgłoszone przez radnego Piotra Rutkowskiego: 
 Zalewanie drogi nie jest winą przepustów, ale problemem z odbiorem wody opadowej 

w niżej położonych odcinkach rowów. 
 Wycinką barszczu Sosnowskiego powinien zająć się zarządca drogi, przy której ta roślina 

występuje. Zwrócił się do radnych powiatu płockiego, aby spowodowali wycinkę przy drodze 
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powiatowej. Gmina wytnie barszcz przy drogach gminnych. Dodał, że gmina i tak odcinkami 
wycina chwasty w rowach przy drogach powiatowych i wojewódzkich. 

Na sprawy zgłoszone przez radnego Wojciecha Żółtowskiego: 
 Urząd Gminy wystąpi do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych odnośnie 

konserwacji rzeki Wierzbicy. 
 Problem był sygnalizowany na spotkaniu z przedstawicielami Gazociągu. Inwestycja ma być 

zakończona w 2014 roku i do tego czasu zostanie przywrócony poprzedni stan gruntów. 
Rolnicy na spotkaniach podnosili jedynie sprawę kamieni, które zostaną wydobyte na 
powierzchnię. Do inwestora i wykonawcy zostanie wysłane pismo z prośbą o zajęcie się 
tymi sprawami. 

 W sprawie budowy chodników zostaną przeprowadzone spotkania z powiatem płockim. 
 Gmina otrzymała na ten cel dotację w wysokości 55 tys. zł. 
Radny Stanisław Wiśniewski: 
 Zapytał, na jakim etapie jest przebudowa skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 559 z drogą 

powiatową nr 2907W. Zauważył, że jest to bardzo niebezpieczne miejsce, na którym prawie 
codziennie dochodzi do stłuczek. 

 Zapytał o oświetlenie w/w skrzyżowania. 
Odpowiedź Wójta: 
 Odnośnie oświetlenia skrzyżowania: dokumentacja oświetlenia jest opracowywana. 

Natomiast budowa światła żółtego ostrzegawczego zależy od zgody MZDW w Warszawie. 
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki zauważył, że barszcz skutecznie mogą usunąć 
jedynie środki chemiczne, ponieważ wycinka powoduje jego jeszcze szybsze odrastanie. 
Radny powiatu płockiego Marek Moderacki: 
 Wycinanie chwastów na poboczach dróg jest cały czas prowadzone, ale następuje to 

sukcesywnie. 
 Przebudowa skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 559 z drogą powiatową jest zależna od 

posiadanych środków finansowych, które aktualnie są niewystarczające na wszystkie 
inwestycje. 

Radny Piotr Rutkowski: 
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa drogi i zatok przystankowych przy PWSZ w Nowym 

Trzepowie i jak będzie ona wyglądała po przebudowie. 
Odpowiedź Wójta: 
Przebudowa jest na etapie przygotowywania dokumentacji budowlanej i w tym momencie nie 
można odpowiedzieć, jak ona będzie ostatecznie wyglądała. 
  
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie 
z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2012 rok. Poprosił radnych 
o ewentualne pytania do kierownika GOPS Pani Małgorzaty Wiśniewskiej-Klimczewskiej. 
Wobec braku pytań ze strony radnych przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Sprawozdanie Wójta Gminy 
z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi za 2012 rok, 
a następnie odczytał to Sprawozdanie i poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wcześniej członkowie Rady otrzymali sprawozdanie  
wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2012 rok. 
Następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
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Ad. 10. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wcześniej członkowie Rady otrzymali sprawozdanie  
wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka  Kultury i Sportu za 2012 rok. 
Następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali wcześniej sprawozdanie 
finansowe Gminy Stara Biała wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała 
za 2012 rok i informacją o stanie mienia Gminy. Następnie zapoznał radnych 
z Uchwałą Nr Pł.141.2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie z dnia 15 kwietnia 2013 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonych przez 
Wójta Gminy Stara Biała sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2012 rok. Jest to opinia 
pozytywna. 
Dalej przedstawił radnym pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała 
o realizacji budżetu gminy za 2012 rok, dającą podstawę do wystąpienia do Rady Gminy 
z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stara Biała za 2012 rok, sformułowanym 
po rozpatrzeniu przez Komisję: sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 
gminy Stara Biała za 2012 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy. 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu w przedstawionej sprawie. 
Radni nie mieli pytań, wniosków i nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok i poprosił o zabieranie głosu. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 170/XXII/13 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad.12. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok. 
Następnie zapoznał radnych z Uchwałą Nr Pł.236.2013 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 07 czerwca 2013 roku w sprawie wydania opinii 
(pozytywnej) o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Stara Biała wniosku 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  
Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu w omawianej sprawie. 
Wobec braku  pytań  i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 171/XXII/13 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2012 rok (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
O godz. 10.30 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
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O godz. 10.50 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścili radni powiatu płockiego Lech Dąbrowski i Marek 
Moderacki. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
gminy Stara Biała na rok 2013. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Wójt Gminy przedstawił pokrótce przesunięcia wydatków na zaplanowane inwestycje, które 
proponuje wprowadzić do projektu uchwały. Poinformował również, że – po konsultacji 
z komisjami Rady Gminy – drogi gminne będą budowane bez chodników 
i z podjazdami z tłucznia przygotowane tak, aby mieszkańcy mogli wykonać zjazdy do posesji 
w innej technologii.  
Wobec braku wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
propozycje zmian do projekty uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na 
rok 2013 wniesione przez Wójta. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni jednogłośnie (15 głosami „za”) przyjęli propozycje 
zmian do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 2013 
wniesione przez Wójta. 
 
Następnie, wobec braku wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały 
wraz ze zmianami zaproponowanymi przez Wójta. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 172/XXII/13 zmieniającej Uchwałę Budżetową gminy Stara Biała na rok 2013 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
148/XIX/13 z dnia 7 lutego 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla linii 400 kV. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 173/XXII/13 w sprawie zmiany Uchwały Nr 148/XIX/13 z dnia 7 lutego 2013 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla linii 400 kV (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
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Ad. 15. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów we wsi Brwilno. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:   „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 174/XXII/13 w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenów we wsi Brwilno (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie podjęcia czynności 
zmierzających do rozwiązania umowy użytkowania wieczystego z Płocką Spółdzielnią 
Mieszkaniową Lokatorsko-Własnościową w Płocku. 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 
sprawie. 
Po wyczerpaniu listy mówców i wobec braku wniosków ze strony radnych, poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (14 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 175/XXII/13 w sprawie  podjęcia czynności zmierzających 
do rozwiązania umowy użytkowania wieczystego z Płocką Spółdzielnią Mieszkaniową 
Lokatorsko-Własnościową w Płocku (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 17. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Radny Włodzimierz Kajkowski: 
 Poprosił o ulotki i informacje na stronie internetowej gminy wyjaśniające, na czym będzie 

polegać segregacja śmieci. 
Sołtys Ulaszewa Leszek Majczyna: 
 Poinformował, że Stowarzyszenie Sołtysi Mazowsza dnia 29 maja br. rozpoczęło oficjalną 

działalność. 
 Poinformował, że w dniu dzisiejszym przedstawił sołtysom do podpisu dwie petycje; jedna 

w sprawie wydzielenia z budżetu funduszu sołeckiego, druga w sprawie uchwały dotyczącej 
inicjatywy lokalnej. Poprosił o zajęcie się złożonymi petycjami. 

 Poinformował, że wystąpi do Przewodniczącego Rady Gminy o utworzenie jednolitych 
adresów mailowych dla wszystkich radnych. 

 
O godz. 11.27 salę obrad opuścił radny Marek Krajewski. 
 
Sołtys Maszewa Stanisław Więckowski: 
 Zapytał, na jakim etapie jest budowa tzw. drogi „na wygon” w Maszewie. 
 Poinformował, że jeden z mieszkańców ustawił tablicę z napisem „Teren prywatny. Wstęp 

wzbroniony” na terenie w pobliżu Wisły. Zapytał, czy jest to zgodne z przepisami. 
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Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz: 
 Zauważył, że w wodociągu przez dwa dni było niskie ciśnienie wody.  
 
Odpowiedzi Pana Wójta: 
Na prośbę radnego Włodzimierza Kajkowskiego: 
 Ulotki są już drukowane, będą dostarczone w przyszłym tygodniu. Ponadto wszystkie 

informacje na temat segregacji i odbioru odpadów, jak również i ulotki są dostępne na 
stronie internetowej www.odpadyzgrp.pl Następnie wyjaśnił pokrótce zasady segregacji 
odpadów. 

Na sprawy poruszone przez sołtysa Maszewa Stanisława Więckowskiego: 
 Odnośnie drogi „na wygon” – w pierwszej kolejności należy wypłacić odszkodowania za 

przejęte grunty pod budowę drogi. Są to duże pieniądze, które najpierw trzeba zabezpieczyć 
w budżecie gminy.  

 Urząd Gminy wystąpił do Starosty o wydanie decyzji na budowę odwodnienia drogi. 
Starosta odmówił wydania decyzji w tym zakresie. Gmina będzie się odwoływać. 

 Zasadność zagrodzenia dostępu do Wisły zostanie sprawdzona. 
Na sprawę poruszoną przez sołtysa Bronowa-Zalesia Bogdana Jachimowicza: 
 Obniżone ciśnienie wody było spowodowane krótką przerwą w dostawie prądu.   
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki: 
 Zapytał, czy będzie naprawiana droga gminna w kierunku do Żukowa. 
Odpowiedź Wójta: 
 Drogi są naprawiane w miarę potrzeb, jeśli będzie taka potrzeba to również ta droga 

zostanie naprawiona. 
Na pytanie radnej Grażyny Figiel-Bętlejewskiej radca prawny Henryk Jastrzębski 
zinterpretował przepisy ustawy o ochronie danych osobowych i ustawy o dostępie do informacji 
publicznej w zakresie danych osobowych osób publicznych i prywatnych i ich upublicznianiu 
podczas sesji i komisji Rady Gminy oraz w dokumentach z tych posiedzeń. Poinformował, że 
nazwiska osób w dokumentach publikowanych na stronie internetowej lub w inny sposób 
udostępnianych nie powinny zawierać danych, które pozwolą zidentyfikować osobę prywatną. 
Podkreślił, że osoba, która przetwarza dane osobowe, ponosi za to odpowiedzialność.  
 
Radni uzgodnili, że dnia 03 lipca br. (środa) wszystkie komisje odbędą wspólne posiedzenie. 
 
Wójt Gminy zaprosił na: 
 zawody Sportowo – Pożarnicze, które odbędą się 23 czerwca (niedziela) na stadionie 

Centrum Sportowego „Wierzbica” w Nowych Proboszczewicach, 
 piknik rodzinny „Powitanie lata”, który odbędzie się 29 czerwca (sobota) przy szkole 

w Maszewie Dużym. 
 
Pracownik Urzędu Gminy Monika Szpiek oraz Rafał Słowiński - członkowie Zarządu LGD 
„Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Płockiej” przedstawili projekt „Szlakiem Mazowieckich Skarbów 
– wybrane zabytki i atrakcje”, realizowany przez trzy sąsiednie Lokalne Grupy Działania oraz 
przewodnik i mapę wydane w ramach projektu, zachęcając do zwiedzania tych terenów. 
 
Ad.18. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XXII Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                      /-/Jan Wrześniewski 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 
 


